
 

                                           ANNOUNCEMENTS                     2019.02.03 

 

1. Mom-In-Touch: This coming Tuesday (2/5) Esther will teach us how to 
make radish pancakes, and there is also a celebration of Chinese New Year’s 
lunch.  All sisters are welcome. Location: pastor Esther’s house (25392 Shaw-
nee Drive, Lake Forest CA 92630)                                                                                                       

媽媽班 : 本週二 (2/5) 將由 張師母教授蘿蔔煎餅，同時有慶祝新年元寶午餐，

歡迎邀請姐妹們參加。  地點：張師母家 (25392 Shawnee Drive, Lake Forest 

CA 92630) 。  

 

2. Church will hold a Renewal Camp on 2/9 (Sat.) 8:30am-8:30pm. Register fee is 
$50. The fee includes the manual and three meals, and child care is provided on 
the day. Please sign up as soon as possible with your cell group leader or with niki.  

2/9 (六) 8:30am-8:30pm 教會將舉辦全人更新營，1/31 以後報名費$50/人。費

用包含營會手冊以及三餐，當日提供孩童照顧。請盡速向小組長或辦公室 niki 

報名。 

                                       

                              THANKSGIVING & PRAYER / 感謝與代禱      

1. GPC has chosen DRA as our new architect to move us through the CUP applica-

tion and completion of Construction Document. Please pray for the Lord’s guid-

ance in the way forward.                                                                                                                    

請為教會所選擇的新建築師事務所 DRA 的設計與建堂進程代禱，求主親自供

應我們經費上的需要，並賜下美好的智慧給我們的建師築師 Carrie Hoshino 和

她的團隊，完成神聖所的工作。                                                                         

2. We have completed the 1st wave of Happiness Group.  We thank God for all the 

selfless and dedicated coworkers. We are starting the 2nd wave of Happiness 

Group in March, 2019. Please let your cell group leader know if you want to join 

the task force of Happiness Group 2019.                                                                                                  

感謝主，我們已經完成了第一期的幸福小組，為許多無私擺上的同工獻上感

謝。3 月份開始，我們將開始第二期的幸福小組，鼓勵你來參加幸福小組

2019 的美好使命，請向你的組長報名。 
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              耶穌進前來，對他們說 :「天上地下所有的權柄都賜給我了。 

            所以，你們去，使萬民作我的門徒， 奉父、 子、 聖靈的名 

            給他們施洗， 凡我所吩咐你們的，都教訓他們遵守， 我就 

             常與你們同在， 直到世界的末了。 」《馬太福音 28:18-20》 
      

                Matthew 28:18-20 Then Jesus came to them and said, “All authority in   
    heaven and on earth has been given to me.  Therefore go and make  

disciples of all nations, baptizing them in the name of the Father and of  
the Son and of the Holy Spirit, and teaching them to obey everything I 
have commanded you. And surely I am with you always, to the very end       
of the age.”  [NIV] 

 



 


